
ZAPISNICA 
Zasadnutia Rady skoly pri ZS s MS Liest'any 

Datum: 25.januara 2023 
Prftomni: podia prezencnej listiny 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznasania sa rady skoly 
3. Schval'ovanie statutu rady skoly 
4. Informatfvna sprava o pedagogicko-organizacnom a materialno-technickom zabezpeceni 
vychovno-vzdelavacieho procesu 
5. Oboznamenie sa s rozpoctom skoly na rok 2023 
6. Oboznamenie rady skoly s koncepcnym zamerom rozvoja skoly 
7. Diskusia, rozne 
8. Zaver 

K bodu c.l 

Zasadnutie rady skoly viedla predsedkyna rady skoly pani Bart ova privftala clenov rady skoly 
a oboznamila ich s programom zasadnutia, ktory bol jednohlasne schvaleny. 

K bodu c.2 

Za overovatela zapisnice navrhla pani Be. Katarinu Kohutovu, overovaterzapisnice bol 
jednohlasne schvalena. Za zapisovatel'a zapisnice navrhla Mgr. Martinu Simovu, ktora bola 
jednohlasne schvalena. 

K bodu c.3 

Clenovia rady jednohlasne schvalili statut rady skoly. 

K bodu c.4 

Pritomni clenovia boli oboznameni o pedagogicko-organizacnom a materialno-technickom 
zabezpeceni vychovno-vzdelavacieho procesu . Pani riaditel'ka uviedla, ze skola je komfortne 
vybavena a materialno-technicke zabezpecenia vychovno - vzdelavacieho procesu je na 
velmi dobrej urovni. 

K bodu c. 5 

Oboznamenie sa s rozpoctom skoly na rok 2023. Rada skoly ho schvalila. 

K bodu c. 6 

Oboznamenie rady skoly s koncepcnym zamerom rozvoja skoly predniesla pani riaditel'ka 
skoly. 



K bodu c. 7 

Diskusia 
• Predseda rady skoly ziadal o komplexny rozpocet. Pani riaditel'ka nevidi dovod 

preukazania komplexneho rozpocetu, tento rozpocet sa jej zda prehl'adnejsi. 
• Na podnet od nespokojnych rodicov, bola vedena diskusia o nekvalifikovanych 

ucitel'och, konkretne pani Natalie Hambalkovej, ktora je novym 
zamestnancom. A nahradila kvalifikovanu pani ucitefku, s ktorou nebola pani 
riaditel'ka spokojna. Konkretne dovody z jej strany neuviedla- nechcela uviest'. 
Uviedla iba st'azovanie ziakov a rodicov na pani ucitel'ku, o ktorych RS nevie 
a ani nekonkretizovala. Pani riaditel'ka si za svojim vyberom pani ucitel'ky stoji 
a tvrdi, ze je s vychovno - vzdelavacim procesom je vel'mi spokojna. RS chcela 
vediet'uvazok uvedenej pani ucitel'ky, pani riaditel'ka nevedela presne, uviedla 
je, malicky asi 6 hodin!. Plus pani ucitel'ka Hambalkova je vedena ako 
pomocna vychovavatefl<a v SKD. Ulohou zo strany pani riaditelky je uviest'jej 
pracovny uvazok pri najblizsom zasadnuti RS . 

• Pani Sim ova poziadala pani riaditel'ku o sprfstupnenie suplujucich ucitel'ov 
v aplikacii EduPage, nakol1<o rodicia pri suplovani nie su informovani, kto ich 
diet'a vyucuje. Pani riaditel'ka oznamila, ze iba pani Simovej bude zasielat' 
suplovanie, ktore bude v triede jej syna, nakol'ko to nie je z jej strany 
podstatna informacia pre rodicov a niejeto povinna uvadzat'. 

• Rada skoly rokovala o znizujucom, takmer ziadnom zaujme nastupu ziakov do 
1. rocnika z nasej MS. Bola navrhnuta vacsia propagacia na stranke skoly, ako 
aj den otvorenych dveri v skole, konanie rodicovskeho zdruzenie v MS na tuto 
temu. Pani riaditel'ka potvrdila konanie RZ v MS Liest'any, ako aj propagaciu na 
stranke. Nevie udat' dovod nezaujmu u nasich ziakov, ale dodala, ze nie je pre 
nu problem zohnat' si ziakov z inych obci, miest. Na toto sa ohradili pan Balaz 
a ostatnf clenovi RS, ze v prvom rade by tato skola mala byt' pre deti z Liest'an-
Liestanska skola. 

• Pan Miroslav Balaz predniesol podnet od rodicov, kde bolo uvedene preco je 
vacsia propagacia ZS Cavoj pred ZS Nitr.Rudno, nakol'ko vacsina deti rozprava 
o pokracovani studia v 5. Rocniku v ZS Cavoj. V minulom skolskom roku sa 
konalo stretnutie s pani riaditel'kou ZS Cavoj ale pan riaditel'ZS Nitr.Rudno 
pozvany nebol, co pani riaditel'ka odovodnila ako ziadost' rodicov, ktorf sa 
chceli stretnut' iba s pani riaditel'kou ZS Cavoj. Dalej pani riaditel'ka uviedla, ze 
propagacia ZS Cavoj neprameni' z jej strany. 

• Pani Masiarikova poziadala o spustenie - sprfstupnenie aplikacie EduPage pre 
rodicov ziakov MS Liest'any, ktore by bolo zjednodusenie informovanosti 
rodicov, ako aj ucitel'ov. RS ziada napravu. Pani riaditel'ka uviedla, ze to nie je 
v jej kompetencii spristupnit' rodicom uvedenu aplikaciu. Kompetencia je na 
strane zastupkyne skolky ako aj ucitel'ov MS, na co sa ohlasila pani ucitel'ka 
Kohutova, ktora povedala, ze nemali ziadne skolenie k programu EduPage, 
naslednejej pani riaditel'ka odpovedala, abysi urobila sama on line skolenie, 
ktore najde na internete, a pouzfvanie stranky vobec nie je t'azke. 

• Pani Simova zniesla st'aznost' na zaklade podnetu od rodicov ako aj jej z jej 
vlastnej skusenosti na pani veducu skolskej jedalne, na nespravne 
vyuctovanie, neskore zasielanie sekov, st'aznosti boli aj na odber obedov, 
desiat, olovrantov. Pani riaditel'ka uviedla, ze nie su st'aznosti ani zle vedenie 
pani veducej. Konkretne uviedla, ze pani Simova je vedena ako neplatic, 
z dovodu neskorej uhrady. Pani Simova uhradza az v posledny kalendarny den 



v mesiaci, nakol'ko mava chybne vyuctovania a uhradza iba pocet skutocne 
odchodenych dm jej deti do skoly, skolky. 

K bodu c. 8 

Overovatel' zapisnice: 

Be. Katarfna Kohutova j(?/Lc 

Podpis predsedu: 

Barbora Bartova 

Zapisnicu vypracovala: Mgr. Martina Simova - clen rady skoly ilo^ fJ 



Prezencna Iistina RS pri ZS a MS v Liest'anoch 

Zasadnutie dna 25. 01. 2023 o 17.00 hod. 

miesto: klubovna ZS v Liest'anoch 

meno a priezvisko podpis 

Miroslav Balaz 

Barbora Bartova 

Eva Cebakova A/ 
JanaJavorcekova 

/ 

Katarina Kohutova 

Jozeftna Mazanikova 

Natalia Masiarikova 

Katarina Repkova 

Martina Simova 

Pozvani hostia: 

meno a priezvisko podpis 


